
GR20160323 punt AP5: Interpellatie van raadslid Kurt Van
Den Driessche met betrekking tot het ontbreken van
stadswachten in Ninove (datum van publicatie 11/04/16)

Volgende motivering wordt door de heer Kurt Van Den Driessche in zijn interpellatie vermeld:

"Motivatie / toelichting:

In vele steden zijn stadswachten actief. Zij zijn niet alleen een eerste en laagdrempelig aanspreekpunt, maar ze nemen ook een aantal taken op
zich die politie en/of administratie kunnen ontlasten. Ze hebben dus zeker hun waarde. Alleen lezen we daar niets over in het Lente-akkoord en
zien we ook geen enkel initiatief in die zin van de meerderheid.

Vragen:

Motie:

De gemeenteraad vraagt het CBS om zo snel als mogelijk stadswachten in te zetten in Ninove."

Wat is het standpunt van deze meerderheid ten aanzien van stadswachten?

Zijn er redenen waarom er in Ninove geen stadswachten zijn en/of gewenst zijn?

https://www.ninove.be/
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